
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

Plats och tid Rådasjön kommunhuset i Mölnlycke kl. 16:00-17:59, 18:06-19:53 

Beslutande ledamöter 
Per Vorberg (M) (ordförande) §§217-221, §§224-243, §§245-256 
David Dinsdale (L) (vice ordförande) tjänstgör som ordförande 
§244
Patrik Linde (S) (2:e vice ordförande) §§217-221, §§225-256 
Grim Pedersen (M) 
Kersti Lagergren (M) 
Mikael Johannison (M) 
Ronny Sjöberg (C) 
Håkan Eriksson (KD) 
Martin Tengfjord (SP) 
Ulla-Karin Johansson (S) 
Robert Langholz (S) 
Peter Arvidsson (SD) 
Rickard Rosengren (M) §244 ersätter Per Vorberg (M) (ordförande) 
pga jäv 
Marie Strid (MP)  ersätter Roland Jonsson (MP) 
Per Olov Risman (SD) §224 ersätter Patrik Linde (S) (2:e vice 
ordförande) pga jäv 

Ej tjänstgörande ersättare 
Rickard Rosengren (M) §§217-221, §§224-243, §§245-256 
Ingemar Lindblom (M) 
Bengt Johansson (M) 
Hengameh Mokhtari (M) 
Anders Halldén (L) 
Steinar Walsö-Kanstad (KP) 
Per Olov Risman (SD) §§217-221, §§225-256 

Övriga närvarande 
Gunnar Häggström (M) (adjungerad, kommunfullmäktiges 1:e vice 
ordförande) 
Peter Lönn (kommundirektör) 
Anders Ohlsson (sektorschef samhällsbyggnad) §§217-221, 
§§225-256 
Päivi Malmsten (sektorschef för utbildning och kultur) §§217-221, 
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§§225-256
Per-Arne Larsson (sektorschef för teknik och förvaltningsstöd)
§§217-221, §§225-256
Bo Ekström (ekonomichef) §§217-221, §§225-256
Anders Pettersson (personalchef) §§217-221, §§225-256
Birgitta Flärdh (utvecklingschef) §§217-221, §§225-256
Karin Dahl (kommunikationschef) §§217-221, §§225-256
Matilda Johansson (kommunsekreterare)
Malin Johanssson (sektorschef för socialtjänst) §§217-221, §§225-
256
Maja Andersson (plan- och bygglovschef) §§217-221
Ulrika von Pfaler (stadsarkitekt) §§217-221
Anna Wallin (planarkitekt) §§217-221
Adam Bove (mark- och exploateringsingenjör) §§217-221
Jan Edlund (Tornstaden) §219
Therese Kilenstam (Tornstaden) §219
Anna Westergården (Tornstaden) §219
Johanna Söderlund (Next step) §220
Pontus Karlsson (Next step) §220
Manilla Shillingford (Next step) §220
Johan Kruse (GBJ Bygg) §221
Johan Wiman  (GBJ Bygg) §221

Utses att justera 
Patrik Linde, justerar §§217-221, §§225-256 
David Dinsdale, justerar §§ 224, 244 

Justeringens plats och tid Kommunhuset i Mölnlycke, 2022-06-09 15:00 

Protokollet omfattar §§217-221, §§224-256
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Sekreterare 

Ordförande 

Justerande

Justerande 

_________________________________________________ 
Matilda Johansson 

_________________________________________________ 
Per Vorberg, justerar §§217-221, §§224-243, §§245-256

_________________________________________________ 
David Dinsdale, justerar §§224, 244

_________________________________________________ 
Patrik Linde, justerar §§217-221, §§225-256
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Kommunstyrelsen 
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2022-06-02 
 

 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    
 

 BEVIS 

Justeringen av protokollet har tillkännagivits genom anslag på 
kommunens anslagstavla 

Organ 

Sammanträdesdatum 

Datum då anslag sätts 
upp 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Underskrift  

Kommunstyrelsen 

2022-06-02 

2022-06-10 Datum då anslag 2022-07-04 
  tas ner  

Kansli, arkiv 

 
___________________________________________________ 

Matilda Johansson 
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ÄRENDELISTA 
 

§ 217 Fastställande av föredragningslistan 
§ 218 Information om detaljplan för Hindås 1:3 m.fl. Bocköhalvön 
§ 219 Presentation av Tornstaden - Bråta 2:9, Hålsjön 
§ 220 Presentation av Next step -  Wendelstrand växer 
§ 221 Presentation av GBJ bygg – idéer i tidigt skede i del av området Gökskulla 
§ 224 Återkallelse av försäljningstillstånd med stöd av 7 kap. 9–11 §§ lag (2018:2088) om tobak och 

liknande produkter SEKRETESS 
§ 225 Budget 2023 med plan för perioden 2024-2027 samt mål och inriktningar för Härryda 

kommun 
§ 226 Utökad borgen för Härryda Vatten och Avfall AB 
§ 227 Ändringar av villkor för nyttjande av offentlig plats 
§ 228 Godkännande av samverkansavtal mellan Mölndals stad och Härryda kommun avseende 

öppenvårdsmottagning Mini-Maria för ungdomar upp till 21 år 
§ 229 Rapportering av avtalssamverkan 2021 
§ 230 Ekonomisk månadsuppföljning inklusive måluppföljning per mars 2022 
§ 231 Svar med anledning av revisorernas granskning av intern kontroll i intäktsprocessen för 

kommunstyrelsen 
§ 232 Yttrande inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås 
§ 233 Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan Göteborg–Borås 
§ 234 Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om laglighetsprövning av kommunstyrelsens 

beslut om godkännande av markanvisningsavtal mellan Härryda kommun och Skanska 
Sverige AB 

§ 235 Redovisning av uppdrag om strukturplan för del av Mölnlycke centrum 
§ 236 Redovisning av genomförd medborgardialog kring parkutveckling runt Massetjärn i 

Mölnlycke 
§ 237 Markanvisningsavtal Gökskulla Utveckling AB för del av Bårhult 1:112 
§ 238 Föravtal inför planarbete inom Kindbogården 1:60 
§ 239 Planavtal avseende detaljplan för bostäder och lokaler vid Biblioteksgatan inom del av 

Kindbogården 1:60 
§ 240 Ramavtal för Älmhult 1:231 m.fl. 
§ 241 Planavtal avseende detaljplan för bostäder vid Älmhultsvägen inom Älmhult 1:231 m.fl. i 

Hindås 
§ 242 Planavtal för detaljplan för Assmundtorp 2:9 m.fl., ishall och travelpark mm. i Härryda 
§ 243 Bordlagt ärende: Planbesked för Hönekulla 1:96 
§ 244 Planbesked för Kullbäckstorp 2:274 
§ 245 Anslag för renovering av Långenäs hållplatsstuga 
§ 246 Policy för digital utveckling 
§ 247 Inrättande av visselblåsarfunktion 
§ 248 Redovisning av uppdrag om utvärdering av kommunens krisledningsarbete gällande 

Coronapandemin 
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§ 249 Svar på medborgarförslag om hundrastgård i Rävlanda 
§ 250 Entledigande samt förordnande av dataskyddsombud för kommunstyrelsen 
§ 251 Redovisning av inkomna planbesked 2022 
§ 252 Delgivningar 2022 
§ 253 Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för utbildning, kultur och fritid 2022 
§ 254 Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för teknik och förvaltningsstöd 2022 
§ 255 Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för samhällsbyggnad 2022 
§ 256 Anmälan av delegationsbeslut från kommunledning och funktionerna: Utveckling, Personal, 

Ekonomi och upphandling 2022 
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§ 217 

Fastställande av föredragningslistan 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen fastställer föredragningslistan med följande ändring: 

 Nytt ärende om upphandling av elevadministrativt system, tas upp som ärende 7. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 218  Dnr 2013KS63 

Information om detaljplan för Hindås 1:3 m.fl. Bocköhalvön  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Anna Wallin, planarkitekt, och Adam Bove, mark- och exploateringsingenjör, informerar om 
arbetet med detaljplan för Hindås 1:3 m.fl. Bocköhalvön. Planerad granskningstid för 
detaljplanen är den 13 juni till 8 juli 2022. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 219 

Presentation av Tornstaden - Bråta 2:9, Hålsjön 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Jan Edlund, Therese Kilenstam och Anna Westergården från Tornstaden informerar om 
planansökan gällande Bråta 2:9, Hålsjön. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 220 

Presentation av Next step -  Wendelstrand växer 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Johanna Söderlund, Pontus Karlsson och Manilla Shillingford från Next step informerar om 
planansökan gällande "Wendelstrand växer", Bråta 2:135 och Bråta 2:139 samt Bråta 2:155. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 221 

Presentation av GBJ bygg – idéer i tidigt skede i del av området 
Gökskulla 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Johan Kruse och Johan Wiman från GBJ bygg informerar om idéer i tidigt skede i området 
Gökskulla 3:2. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 224 Dnr 2022KS308 

Återkallelse av försäljningstillstånd med stöd av 7 kap. 9–11 §§ lag 
(2018:2088) om tobak och liknande produkter SEKRETESS 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att med stöd av 7 kap. 10 § lagen om tobak och liknande produkter 
(LTLP) återkalla försäljningstillståndet för  

Jäv 
Patrik Linde (S) deltar inte i handläggning eller beslut i detta ärende på grund av jäv. 

Sammanfattning av ärendet 
Tillståndsenheten på miljöförvaltningen i Göteborgs Stad sköter ärenden om 
försäljningstillstånd om tobak och liknande produkter samt tillsyn för Härryda kommuns 
räkning enligt samverkansavtal och på delegation. Delegationen omfattar inte att återkalla 
försäljningstillstånd enligt 7 kap. 10 § lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter 
(LTLP). 

Med hänsyn till vad som framkommit i tillståndsenhetens utredning bedömer förvaltningen att 
bolaget inte lever upp till de höga krav på lämplighet som ställs i 5 kap. 2 § LTLP. 
Omfattningen och allvarsgraden i bristerna hos företrädarna gör att varning inte kan anses 
vara en tillräckligt ingripande åtgärd. Förvaltningen anser därför att bolagets 
försäljningstillstånd ska återkallas med stöd av 7 kap. 10 § LTLP. 

Besvärshänvisning bifogas beslutet vid expediering. 

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 18 maj 2022
 Tjänsteutlåtande – Fråga om åtgärd med stöd av 7 kap. 9–11 §§ lag (2018:2088) om

tobak och liknande produkter

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 225  Dnr 2022KS284 

Budget 2023 med plan för perioden 2024-2027 samt mål och 
inriktningar för Härryda kommun  
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige antar Budget 2023 för Härryda kommun med plan för perioden 2024- 
2027 samt mål och inriktningar från Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet, 
Kristdemokraterna, Sportpartiet och Kommunpartiet. 
  
Kommunfullmäktige fastställer oförändrad skattesats för år 2023 på 20,50 kr per skattekrona. 
  
Kommunfullmäktige fastställer ramar för driftverksamheten i enlighet med förslag i avsnitt 6, 
Driftbudget. Anslagsbindning avseende driftbudgeten sker på nämndnivå med undantag för 
kommunstyrelsens reserv som får disponeras fritt efter beslut i kommunstyrelsen. 
  
Kommunfullmäktige uppdrar åt välfärdsnämnden att fördela anslagen per socialnämnd 
respektive utbildning, kultur- och fritidsnämnd. 
  
Kommunfullmäktige fastställer revisorernas budget till l 370 tkr för år 2023. 
  
Kommunfullmäktige fastställer en övre gräns för nettoinvesteringarna till 300 mnkr för år 
2023. 
  
Kommunfullmäktige fastställer ramar för investeringsverksamheten i enlighet med förslag i 
avsnitt 7, Investeringar. Anslagsbindning avseende investeringsbudget sker på nämndnivå. 
  
Kommunfullmäktige fastställer betalningsplan avseende exploateringsverksamheten i enlighet 
med förslag i avsnitt 8, Exploateringar. 
  
Kommunfullmäktige beslutar att långfristig upplåning får ske upp till ett maximalt belopp om 
100 mnkr. 
  
Kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen respektive välfärdsnämnden att utifrån de 
kommunövergripande målen och inriktningarna utarbeta konkretiserade mål och inriktningar 
för respektive ansvarsområde. Dessutom uppdras till kommunstyrelsen och välfärdsnämnden 
att fastställa ekonomiska ramar per sektor och verksamhet inom respektive ansvarsområde. I 
hanteringen ska det förberedas så att styrande budgetdokument och verksamhetsplaner är 
anpassade till den nya politiska organisationen med tre nämnder. Kommunstyrelsen ges även i 
uppdrag att göra tekniska justeringar av nämndernas ramar hänförlig till avslutad 
lönerevision. 
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Avstår från att delta 
Patrik Linde (S), Robert Langholz (S), Ulla-Karin Johansson (S), Marie Strid (MP) och Peter 
Arvidsson (SD) avstår från att delta i beslutet.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Budget 2023 med plan för perioden 2024-2027 samt mål och inriktningar, är en del i 
kommunens styrmodell. Dokumentet utarbetas årligen av politiken och fastställs av 
kommunfullmäktige. Här anges kommunfullmäktiges prioriterade mål och inriktningar för 
kommande år samt ekonomiska ramar för respektive nämnd. Budgetdokumentet utgår från 
den av fullmäktige fastställda strategiska planen för mandatperioden, ska ge konkretiseringar 
samt lyfta fram det som är särskilt viktigt för 2023. Den strategiska planen beskriver det som 
politiken vill åstadkomma (den förflyttning/förändring som ska skapas) under mandatperioden 
som helhet. 
  

Beslutsunderlag 
 Budget 2023 för Härryda kommun med plan för perioden 2024-2027 samt 

kommunövergripande mål och inriktningar från Moderaterna, Liberalerna, 
Centerpartiet, Kristdemokraterna, Sportpartiet och Kommunpartiet 

 Förvaltningens bedömning och underlag för budget 2023-2025 inklusive 
bilagorna: Befolkningsprognos 2022-2031, Lokalresursplan 2023-2027 tabeller, 
Investering och exploatering 2023-2027, bostadsförsörjningsprogram 2023-2027 

  

Förslag till beslut på sammanträdet  
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av David Dinsdale (L), Håkan Eriksson (KD), 
Ronny Sjöberg (C) och Martin Tengfjord (SP) att kommunstyrelsen föreslår att 
kommunfullmäktige antar Budget 2023 för Härryda kommun med plan för perioden 2024- 
2027 samt mål och inriktningar från Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet, 
Kristdemokraterna, Sportpartiet och Kommunpartiet samt att kommunstyrelsen föreslår att: 
  

 kommunfullmäktige fastställer oförändrad skattesats för år 2023 på 20,50 kr per 
skattekrona, 

 kommunfullmäktige fastställer ramar för driftverksamheten i enlighet med förslag i 
avsnitt 6, Driftbudget. Anslagsbindning avseende driftbudgeten sker på nämndnivå 
med undantag för kommunstyrelsens reserv som får disponeras fritt efter beslut i 
kommunstyrelsen, 

 kommunfullmäktige uppdrar åt välfärdsnämnden att fördela anslagen per socialnämnd 
respektive utbildning, kultur- och fritidsnämnd, 

 Kommunfullmäktige fastställer revisorernas budget till l 370 tkr för år 2023, 
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 kommunfullmäktige fastställer en övre gräns för nettoinvesteringarna till 300 mnkr för 
år 2023, 

 kommunfullmäktige fastställer ramar för investeringsverksamheten i enlighet med 
förslag i avsnitt 7, Investeringar. Anslagsbindning avseende investeringsbudget sker 
på nämndnivå, 

 kommunfullmäktige fastställer betalningsplan avseende exploateringsverksamheten i 
enlighet med förslag i avsnitt 8, Exploateringar, 

 kommunfullmäktige beslutar att långfristig upplåning får ske upp till ett maximalt 
belopp om 100 mnkr, 

 samt att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen respektive 
välfärdsnämnden att utifrån de kommunövergripande målen och inriktningarna 
utarbeta konkretiserade mål och inriktningar för respektive ansvarsområde. Dessutom 
uppdras till kommunstyrelsen och välfärdsnämnden att fastställa ekonomiska ramar 
per sektor och verksamhet inom respektive ansvarsområde. I hanteringen ska det 
förberedas så att styrande budgetdokument och verksamhetsplaner är anpassade till 
den nya politiska organisationen med tre nämnder. Kommunstyrelsen ges även i 
uppdrag att göra tekniska justeringar av nämndernas ramar hänförlig till avslutad 
lönerevision. 

  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 226  Dnr 2022KS280 

Utökad borgen för Härryda Vatten och Avfall AB  
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå borgen för Härryda Vatten och 
Avfall AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 700 mnkr, jämte därpå 
löpande ränta och kostnader. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 21 oktober 2021 § 194 att bevilja Härryda Vatten och 
Avfall borgen med maximalt 500 mnkr. Av det beviljade borgensåtagandet utnyttjas 400 
mnkr. Samtliga lån är placerade i Kommuninvest och har övertagits från Härryda kommun. 
  
När ärendet behandlades noterades att ytterligare borgensåtagande sannolikt kommer att bli 
aktuellt med anledning av de stora investeringar som bolaget gör i vattenverk och 
överföringsledningar. I dagsläget utnyttjar bolaget en koncernintern kredit, då likviditeten i 
koncernen är mycket god. 
  
Förvaltningen gör, efter samråd med bolaget, bedömningen att en ytterligare upplåning med 
200 mnkr behöver göras under året. Detta planeras ske genom att lån på ytterligare 200 mnkr 
övertas av bolaget från kommunen.  
  
Sannolikt kommer ytterligare finansiering att behövas under år 2023, varför att sammanlagt 
borgensåtagande på 700 mnkr föreslås. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 5 maj 2022 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, föreslår 
att kommunfullmäktige beslutar att såsom för egen skuld ingå borgen för Härryda Vatten och 
Avfall AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 700 mnkr, jämte därpå 
löpande ränta och kostnader. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till förvaltningen 
för att konsekvensanalys och alternativ ska presenteras. 
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Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa återremiss mot att avgöra ärendet idag. Om 
kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Peter Arvidssons förslag om 
återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer ordföranden fråga 
om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag.  
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång.   
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker.  
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 227  Dnr 2022KS253 

Ändringar av villkor för nyttjande av offentlig plats  
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige fastställer Villkor för nyttjande av offentlig plats. 
  
Kommunfullmäktige upphäver Villkor vid nyttjande av offentlig plats, fastställd av 
kommunfullmäktige den 19 april 2010 § 80. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige antog den 19 april 2010 § 80 villkor för nyttjande av offentlig plats. 
Förvaltningen har sett över nuvarande villkor och uppmärksammat ett behov av uppdatering 
gällande villkor vid försäljning, period för uteservering samt taxor och avgifter. 
  
Enligt gällande villkor för nyttjande av offentlig plats får uteserveringar nyttjas under 
perioden 1 april – 31 oktober. Förvaltningen föreslår att villkoren vid försäljning anpassas till 
gällande lagstiftning och att perioden för när det är tillåtet att anordna uteservering ändras till 
att gälla året runt. Till följd av att perioden för uteservering förlängs anpassas även taxan, så 
att det under sommarhalvåret faktureras gällande taxa och under vinterhalvåret faktureras 50 
procent av gällande taxa. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 14 april 2022  
 Kommunfullmäktiges beslut den 19 april 2010 § 80 
 Gällande villkor för nyttjande av offentlig plats  
 Nytt förslag på villkor för nyttjande av offentlig plats 
 Taxa för upplåtelse av offentlig plats 

 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 228  Dnr 2022KS244 

Godkännande av samverkansavtal mellan Mölndals stad och 
Härryda kommun avseende öppenvårdsmottagning Mini-Maria för 
ungdomar upp till 21 år  
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige, i enlighet med 
välfärdsnämndens förslag 
Kommunfullmäktige godkänner samverkansavtal mellan Mölndals stad och Härryda kommun 
avseende samverkan kring integrerad öppenvårdsmottagning för ungdomar upp till 21 år, 
Mini-Maria. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Regionhälsan i Västra Götalandsregionen (VGR) har fått i uppdrag att starta Mini-Maria i 
flera av Hälso- och sjukvårdsnämndens områden, däribland Mölndal, Härryda, Stenungssund 
och Kungälv. Mini-Maria mottagningen kommer vara en integrerad öppenvårdsmottagning 
för ungdomar upp till 21 år med frågor eller problematik rörande alkohol, droger eller spel om 
pengar. Huvudmottagningen kommer att ligga i Mölndal och närvårdsmottagningar kommer 
så småningom att etableras ute i vissa av de andra kommunerna, vilket innebär att personalen 
kommer vara ambulerande. 
  
Verksamheten kommer ha två huvudmän. VGR är huvudman för den del av verksamheten 
som bedrivs enligt hälso- och sjukvårdslagen (HSL). Mölndals stad är huvudman för den 
verksamhet som bedrivs enligt socialtjänstlagen (SoL) samt annan gällande lagstiftning, 
riktlinjer och rekommendationer inom området. Mölndals stad sluter ett avtal med VGR. 
Detta samverkansavtal mellan Mölndals stad och Härryda kommun reglerar hur samverkan 
ska utformas och hur ansvaret ska fördelas. 
 
Enligt samverkansavtalet ska parterna dela på gemensamma kostnader och kostnaderna 
regleras utefter invånare i respektive kommun baserat på föregående års befolkningsunderlag 
gällande åldersgruppen 13-21 år per den 31 december. 

 
Beslutsunderlag 

 Välfärdsnämndens beslut 4 maj 2022 § 87 
 Tjänsteskrivelse 15 februari 2022 
 Avtal om Mini-Maria mellan västra hälso- och sjukvårdsnämnden och Mölndals stad 
 Verksamhetsbeskrivning Mini-Maria HSNV 
 Ekonomisk kalkyl 
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 Samverkansavtal Mölndal och Härryda avseende öppenvårdsmottagning Mini-Maria 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 229  Dnr 2022KS233 

Rapportering av avtalssamverkan 2021  
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Avtalssamverkan innebär att en kommun får träffa avtal om att någon av dess uppgifter helt 
eller delvis ska utföras av annan kommun eller region. Bestämmelser om kommunal 
avtalssamverkan finns i kommunallagen (2017:725), KL. Bestämmelserna ger även möjlighet 
till så kallad extern delegation i en viss grupp av ärenden. Uppsiktsplikten över kommunens 
avtalssamverkan ligger hos kommunstyrelsen. Av 9 kap. 38 § KL framgår att 
kommunstyrelsen årligen ska rapportera till kommunfullmäktige om kommunens 
avtalssamverkan enligt 9 kap. 37 § KL eller enligt annan lag eller författning. 
  
Kravet omfattar samtliga samverkansavtal och rapporteringsskyldigheten innebär att 
kommunstyrelsen ska sammanställa befintliga och nya samverkansavtal under året och 
rapportera dessa till kommunfullmäktige. Syftet med rapporteringen är att 
kommunfullmäktige ska vara informerade och kunna ta fullt ansvar för verksamheterna även 
om den utförs av en annan kommun eller region. Rapporteringsskyldigheten kan fullgöras 
genom att kommunstyrelsen väcker ett separat ärende i kommunfullmäktige, i 
årsredovisningen eller i samband med kommunstyrelsens förslag till budget. För år 2021 
rapporteras Härryda kommuns avtalssamverkan separat genom detta ärende. I bilaga till 
tjänsteskrivelsen återfinns en sammanställning över de samverkansavtal som varit giltiga 
under år 2021 från respektive sektor/funktion. Sammanställningen innehåller information om 
vilken verksamhet som bedrivs med stöd av avtalet, vilka kommuner eller regioner som 
avtalet har ingåtts med samt om avtalet ger möjlighet till extern delegering och om denna 
möjlighet har utnyttjats. Sektorn för utbildning, kultur och fritid, sektorn för teknik och 
förvaltningsstöd, ekonomifunktionen och personalfunktionen har inte haft någon 
avtalssamverkan 2021 som ska rapporteras.     
                

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 5 april 2022 
 Avtalssamverkan sektorn för samhällsbyggnad 
 Avtalssamverkan sektorn för socialtjänst 
 Avtalssamverkan Utvecklingsfunktionen 
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§ 230  Dnr 2022KS66 

Ekonomisk månadsuppföljning inklusive måluppföljning per mars 
2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner prognosen och beslutar att inte vidta ytterligare åtgärder. 
  
Kommunstyrelsen delger kommunfullmäktige prognosen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Totalt prognostiseras ett resultat för Härryda kommun om 163 mnkr för 2022 och med ett 
budgeterat resultat om 66 mnkr innebär det en positiv budgetavvikelse om 97 mnkr. Både 
kommunstyrelsen och välfärdsnämnden avviker positivt med tillsammans 21 mnkr. 
Finansförvaltningens avvikelse är positiv om 78 mnkr medan den politiska verksamheten 
visar underskott om 1,5 mnkr. I prognosen ingår inte intäkter från exploateringsverksamheten. 
  
De finansiella målen för god ekonomisk hushållning mäts i rullande fyraårsperioder. 
Prognosen innebär att båda de finansiella målen uppfylls, både för 2022 och sett över en 
rullande fyraårsperiod. Prognosen för årets investeringar uppgår till 228 mnkr, vilket ligger 
inom ramen för godkända nivåer. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 2 maj 2022 
 Månadsprognos per mars 2022 kommunstyrelsen 

 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 231  Dnr 2021KS689 

Svar med anledning av revisorernas granskning av intern kontroll i 
intäktsprocessen för kommunstyrelsen  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar förvaltningens svar och godkänner de åtgärder som förvaltningen 
redovisat med anledning av revisorernas granskning.  
  
Kommunstyrelsen delger kommunfullmäktige och kommunens revisorer beslutet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Härryda kommun har PWC genomfört en 
granskning av kommunens intäktsprocess utifrån perspektivet ”tillräcklig intern kontroll”. 
Stickprovsgranskning har genomförts utan avvikelser med undantag av 
kravhanteringsprocessen. Revisorernas bedömning är att kommunstyrelsen och nämnderna 
inte har helt tillräcklig intern kontroll. 
  
Tre rekommendationer ges till kommunstyrelsen och välfärdsnämnden. 
  

 Revidera och aktualisera finanspolicyns riktlinjer gällande in och utbetalningar samt 
kravhantering samt säkerställ att de efterföljs. 

 Upprätta tydliga dokumenterade rutiner för arbete med intäktsprocessen. 
 Förtydliga och dokumentera vilka kontroller som ska ske samt säkerställa att resultatet 

av dessa kontrollmoment dokumenteras på ett strukturerat sätt. 
  
Följande åtgärder kommer vidtas av förvaltningen. 

 Revidering och aktualisering av riktlinjer gällande in och utbetalningar samt 
kravhantering. 

 Utveckling av dokumenterade rutiner för arbetet med intäktsprocessen och 
kontrollmoment. 

  
Det finns dokumenterade rutiner i form av flödesscheman och manualer för hur arbetet ska 
utföras. En rad kontroller utförs men dokumenteras och hanteras normalt enbart vid 
avvikelser. Den av revisorernas utförda stickprovsgranskning visar att korrekt avgift 
faktureras, att redovisning ger en rättvisande bild och att beslut om nedskrivning av 
kundfordringar beslutas på rätt nivå. Stickprov på påminnelsefakturor visar att de är 
utskickade senare än vad riktlinjerna anger. 
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Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 4 maj 2022  
 Revisionsrapport Granskning av intern kontroll i intäktsprocessen 25 oktober 2021 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, noterar 
förvaltningens svar och godkänner de åtgärder som förvaltningen redovisat med anledning av 
revisorernas granskning samt att kommunstyrelsen delger kommunfullmäktige och 
kommunens revisorer beslutet. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till förvaltningen 
för att frågan ska belysas djupare med fokus på avskrivningar och balanser på kundfordringar 
och hur obetalda skulder hanteras. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa återremiss mot att avgöra ärendet idag. Om 
kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Peter Arvidssons förslag om 
återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer ordföranden fråga 
om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag.  
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång.   
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker.  
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 232  Dnr 2020KS196 

Yttrande inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg 
och Borås  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar Yttrande till Trafikverket inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg 
mellan Göteborg – Borås från sektorn för samhällsbyggnad som eget yttrande till 
Trafikverket. 
  

Avstår från att delta 
Marie Strid (MP) avstår från att delta i beslutet.  
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 1.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Trafikverket planerar att bygga en ny järnväg för höghastighetståg och snabba regionaltåg 
mellan Göteborg–Borås. Järnvägen är en etapp i utbyggnaden av nya stambanor mellan 
Stockholm och Göteborg/Malmö. I oktober 2020 beslutade Trafikverket att genomföra en 
tillåtlighetsprövning enligt 17 kap. miljöbalken av järnvägen. Inför regeringens 
tillåtlighetsprövning har Trafikverket beredningsansvar och har skickat ut ärendet på 
beredningsremiss till utvalda instanser som kan ge ärendet ett brett perspektiv. Underlaget till 
tillåtlighetsprövningen utgörs av den lokaliseringsutredning och miljökonsekvensbeskrivning 
med tillhörande landskapskaraktärsanalys, gestaltningsprogram, social konsekvensanalys 
samt samrådsredogörelse som parallellt med beredningsremissen ställs ut på granskning i den 
ordinarie planeringsprocessen. Efter att Trafikverket sammanställt resultatet av 
beredningsremissen kommer Trafikverket överlämna ärendet till regeringen tillsammans med 
sitt egna yttrande. Härryda kommun har till den 10 juni på sig att inkomma med yttrande.  
  
I förvaltningens förslag på yttrande inför tillåtlighetsprövning förklaras att Härryda kommun 
inte tillstyrker att regeringen tillåter planerad nybyggnad enligt något av de alternativ som har 
rangordnats av Trafikverket. Härryda kommun delar inte heller den rangordning Trafikverket 
har gjort av alternativen utan anser att inte något av alternativen är acceptabla. Planeringen av 
järnväg Göteborg–Borås borde enligt Härryda kommun utgå från att skapa en pendel- och 
regiontågstrafik som ger betydlig och bestående nytta inom ett rimligt tidsperspektiv. 
Bedömningen är att de presenterade alternativen motverkar kommunens och regionens 
intressen genom sin stora fysiska påverkan och den begränsade nytta de medför. 
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Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 26 april 2022 
 Yttrande inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg–Borås 
 Läsanvisningar gällande förslag till granskningsyttrande och yttrande inför 

tillåtlighetsprövning gällande ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya 
stambanor 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av Patrik Linde (S) att kommunstyrelsen antar 
Yttrande till Trafikverket inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg – Borås 
från sektorn för samhällsbyggnad som eget yttrande till Trafikverket. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen antar Yttrande till Trafikverket inför 
tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg – Borås från sektorn för 
samhällsbyggnad som eget yttrande till Trafikverket med följande ändringar: 

 På sidan 1 andra stycket, texten ”Det är viktigt att framtida järnvägsutbyggnad stödjer 
en fortsatt utveckling och förädling av befintliga orter, som Mölnlycke och möjliggör 
ny, tät och hållbar bebyggelse i nya samhällen, som till exempel Landvetter Södra.” 
ersätts med texten 
”Det är viktigt att framtida järnvägsutbyggnad stödjer en fortsatt utveckling av alla 
befintliga stationsorter på sträckan samt Landvetter samhälle.” 

 Två texter på sidan 1 stryks, inledningen på stycke 3 ”Sträckan Göteborg–Borås är ett 
av Sveriges största pendlingsstråk och…” samt hela stycke 4 ”Härryda kommun står 
fast vid Västra Götalandsregionens funktionsutredning för stråket som tar upp de 
kommunala och regionala utvecklingsbehoven och vilken funktion som skulle kunna 
ge nytta för medborgarna i kommunerna. Den nya järnvägen med anslutande 
infrastruktur måste därför samverka med samhällets övriga funktioner, krav och 
behov.” 

  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer ställa Per Vorbergs förslag mot Peter Arvidssons 
förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Per Vorbergs och Peter Arvidssons förslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
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Nej-röst för att bifalla Peter Arvidssons förslag 
  
Med 11 ja-röster, 1 nej-röst och 1 avstår bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur 
var och en röstade framgår av omröstningslista 1. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 

28 / 85



VOTERINGSLISTA 
Kommunstyrelsen 

 

  

Sammanträdesdatum  
2022-06-02  

 

Voteringslista: § 232 
Ärende: Yttrande inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås,  
2020KS196 
 
Omröstningslista 1 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande X   
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot X   
Robert Langholz (S), ledamot X   
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare   X 
Resultat 11 1 1 
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2022-06-09 

RESERVATION kommunstyrelsen i Härryda 2022-06-02, §232 Dnr. 2020KS196 

Yttrande inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås 

SD Härryda kan inte stå bakom yttrandet i sin helhet men ställer oss positivt till vi nu fått med oss 
nära hela kommunstyrelsen på ”att Härryda kommun inte tillstyrker att regeringen tillåter planerad 
nybyggnad enligt något av de alternativ som har rangordnats av Trafikverket”. 

De alternativ som föreslås i skrivelsen yrkade vi skulle ändras i enlighet med ändringsyrkandet i 
protokollet under ”Förslag till beslut på sammanträdet”. SD Härryda anser att ny järnväg i kommunen 
skall ge nytta åt samtliga befintliga stationsorter och står inte bakom planerna på Landvetter södra. 

För Sverigedemokraterna i Härryda 

Peter Arvidsson 

Bilaga 1 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 232
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§ 233  Dnr 2020KS196 

Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan 
Göteborg–Borås  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan 
Göteborg – Borås från sektorn för samhällsbyggnad som eget yttrande till Trafikverket. 
  

Avstår från att delta 
Marie Strid (MP) avstår från att delta i beslutet.  
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 2.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Trafikverket ställde den 3 mars 2022 förslag till rangordning av lokaliseringsalternativ för ny 
järnväg mellan Göteborg–Borås ut på granskning. Granskningsunderlaget består av en 
lokaliseringsutredning och miljökonsekvensbeskrivning med tillhörande 
landskapskaraktärsanalys, gestaltningsprogram, social konsekvensanalys samt 
samrådsredogörelse. Granskningen är ett led i den ordinarie planeringsprocessen och görs 
enligt lag om byggande av järnväg. Granskningen är den sista formella fasen då synpunkter 
kan lämnas. Härryda kommun har till den 10 juni på sig att inkomma med synpunkter på 
granskningsunderlaget. Efter granskningen kommer granskningssynpunkterna sammanställas 
i ett granskningsutlåtande. 
  
I förvaltningens förslag på yttrande fastslår Härryda kommun fortsatt nej till järnväg för 
höghastighetståg genom kommunen och förespråkar istället en satsning på en järnväg för 
pendel- och regiontåg med två spår mellan Göteborg–Borås via Landvetter flygplats. Det är 
viktigt att en framtida järnvägsutbyggnad stödjer en fortsatt utveckling och förädling av 
befintliga orter såsom Mölnlycke och möjliggör ny, tät och hållbar bebyggelse i nya 
samhällen, som till exempel Landvetter Södra. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 25 april 2022 
 Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan Göteborg–Borås 
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 Läsanvisningar gällande förslag till granskningsyttrande och yttrande inför 
tillåtlighetsprövning gällande ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya 
stambanor 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av Patrik Linde (S), David Dinsdale (L) och 
Håkan Eriksson (KD) att kommunstyrelsen antar Granskningsyttrande till Trafikverket 
gällande ny järnväg mellan Göteborg – Borås från sektorn för samhällsbyggnad som eget 
yttrande till Trafikverket. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen antar Granskningsyttrande till 
Trafikverket gällande ny järnväg mellan Göteborg – Borås från sektorn för samhällsbyggnad 
som eget yttrande till Trafikverket med följande ändringar: 

 På sidan 1 andra stycket, texten ”Det är viktigt att framtida järnvägsutbyggnad stödjer 
en fortsatt utveckling och förädling av befintliga orter, som Mölnlycke och möjliggör 
ny, tät och hållbar bebyggelse i nya samhällen, som till exempel Landvetter Södra.” 
ersätts med texten 
”Det är viktigt att framtida järnvägsutbyggnad stödjer en fortsatt utveckling av alla 
befintliga stationsorter på sträckan samt Landvetter samhälle.” 

 Två texter på sidan 1 och 2 stryks: ”Sträckan Göteborg–Borås är ett av Sveriges 
största pendlingsstråk och…” samt ”Härryda kommun står fast vid Västra 
Götalandsregionens funktionsutredning för stråket som tar upp de kommunala och 
regionala utvecklingsbehoven och vilken funktion som skulle kunna ge nytta för 
medborgarna i kommunerna. Den nya järnvägen med anslutande infrastruktur måste 
därför samverka med samhällets övriga funktioner, krav och behov. Detta är även 
något som lyfts fram i den gemensamma målbilden som formulerats i Stråket 
Göteborg - Borås 2035 Gemensam målbild för en hållbar regional struktur där 
kommunerna i stråket och även kommunalförbunden var delaktiga.”  

 De två styckena under rubriken ”Station Mölnlycke” stryks. 
 Stycken under rubriken ”Station i Landvetter Södra” på sidan 2-3 stryks. 
 På sidan 4 under rubriken fortsatt arbete, tredje stycket rad 4, denna text 

"Det är angeläget att de korridorer som kvarstår så snart som möjligt smalnas av för att 
inte fördröja planerad utvecklig inom korridorerna som inte kommer att beröras av den 
kommande järnvägen. Den nya järnvägen har en nyckelroll i regionens fortsatta 
utveckling och möjlighet till utvidgning av befintliga arbetsmarknadsregioner. En tidig 
byggstart är prioriterat för att tidigt nyttja de positiva effekter järnvägen bidrar till för 
hela stråket." 
ersätts med texten 
"Det är angeläget att de korridorer som kvarstår så snart som möjligt avbryts vad 
gäller projektering och riksintresseanspråken återkallas. I stället förordar Härryda 
kommun spårbunden trafik längs befintlig tågbana genom Härryda. 
Åtgärdsvalsstudien för ”gamla” tågbanan genom Härryda visar att man med en 
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bråkdel av investeringen för höghastighetsbanan kan få till attraktiva 
pendlingsmöjligheter till Borås och alla stationsorter längs vägen, inklusive stopp vid 
Landvetter tätort. Några få miljarder kronor i re-investering för att få till bra bana 
inom några år skall ställas i relation till de 50 miljarder höghastighetsbanan Göteborg-
Borås gissas kosta och som kanske blir klar först 2050.En bibana i form av ett s.k. 
triangelspår utgående från ett område vid motet Landvetter Ö till en station under 
flygplatsen och vidare till ett område V om Hindås bör planeras in för persontrafik. Då 
kan större stigningar än för godstrafik tillåtas." 

  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer ställa Per Vorbergs förslag mot Peter Arvidssons 
förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Per Vorbergs och Peter Arvidssons förslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
Nej-röst för att bifalla Peter Arvidssons förslag 
  
Med 11 ja-röster, 1 nej-röst och 1 avstår bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur 
var och en röstade framgår av omröstningslista 2. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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2022-06-02  

 

Voteringslista: § 233 
Ärende: Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan Göteborg–Borås,  
2020KS196 
 
Omröstningslista 2 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande X   
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot X   
Robert Langholz (S), ledamot X   
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare   X 
Resultat 11 1 1 
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2022-06-09 

RESERVATION kommunstyrelsen i Härryda 2022-06-02, §233 Dnr. 2020KS196 

Granskningsyttrande till Trafikverket gällande ny järnväg mellan Göteborg-Borås 

SD Härryda kan inte stå bakom yttrandet i sin helhet men ställer oss positiva till vi nu fått med oss 
nära hela kommunstyrelsen på att ”I förvaltningens förslag på yttrande fastslår Härryda kommun 
fortsatt nej till järnväg för höghastighetståg genom kommunen”. 

De alternativ som föreslås i skrivelsen yrkade vi på att ändras i enlighet med ändringsyrkandet i 
protokollet under ”Förslag till beslut på sammanträdet”. Det är omfattanden ändringar och 
strykningar i dokumentet som i korthet reder ut tveksamheter och dubbla budskap. SD Härryda anser 
att ny järnväg i kommunen skall ge nytta åt samtliga befintliga stationsorter och står inte bakom 
planerna på Landvetter södra. 

För Sverigedemokraterna i Härryda 

Peter Arvidsson 

Bilaga 2 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 233
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§ 234  Dnr 2022KS1 

Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om 
laglighetsprövning av kommunstyrelsens beslut om godkännande 
av markanvisningsavtal mellan Härryda kommun och Skanska 
Sverige AB  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om 
laglighetsprövning av kommunstyrelsens beslut om godkännande av markanvisningsavtal 
mellan Härryda kommun och Skanska Sverige AB som sitt eget yttrande till Förvaltningsrätten 
i Göteborg i mål nr 3090-22. 
  

Avstår från att delta 
Patrik Linde (S), Ulla-Karin Johansson (S), Robert Langholz (S) och Marie Strid (MP) avstår 
från att delta i beslutet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 10 mars 2022 § 104 att godkänna förvaltningens förslag till 
markanvisningsavtal mellan Härryda kommun och Skanska Sverige AB gällande del av 
fastighet Hulebäck 1:34, samt att uppdra åt samhällsbyggnadschef och mark- och 
exploateringschef att underteckna markanvisningsavtalet.  
  
Kommunstyrelsens beslut har därefter överklagats till Förvaltningsrätten i Göteborg. 
Förvaltningsrätten har i mål 3090-22 förelagt kommunen att yttra sig. Yttrandet ska ha 
kommit in till förvaltningsrätten senast den 16 juni 2022. Förvaltningen har utarbetat ett 
förslag till yttrande. I yttrandet anges att kommunens inställning är att överklagandena ska 
avslås. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 20 maj 2022  
 Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om laglighetsprövning av 

kommunstyrelsens beslut om godkännande av markanvisningsavtal mellan Härryda 
kommun och Skanska Sverige AB  

 Överklagat beslut, kommunstyrelsen 10 mars 2022 § 104  
 Föreläggande, inklusive överklagande 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av Håkan Eriksson (KD) att kommunstyrelsen, i 
enlighet med förvaltningens förslag, antar Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om 
laglighetsprövning av kommunstyrelsens beslut om godkännande av markanvisningsavtal 
mellan Härryda kommun och Skanska Sverige AB som sitt eget yttrande till Förvaltningsrätten 
i Göteborg i mål nr 3090-22. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen antar följande yttrande till 
förvaltningsrätten: Kommunstyrelsen och Härryda kommun välkomnar rättslig prövning av 
ärendet och har i övrigt inget att tillföra. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer ställa Per Vorbergs förslag mot Peter Arvidssons 
förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Per Vorbergs och Peter Arvidssons förslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
Nej-röst för att bifalla Peter Arvidssons förslag 
  
Med 8 ja-röster, 1 nej-röst och 4 avstår bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur 
var och en röstade framgår av omröstningslista 3. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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Voteringslista: § 234 
Ärende: Yttrande till förvaltningsrätten i mål nr 3090-22 om laglighetsprövning av 
kommunstyrelsens beslut om godkännande av markanvisningsavtal mellan Härryda kommun 
och Skanska Sverige AB,  2022KS1 
 
Omröstningslista 3 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande   X 
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot   X 
Robert Langholz (S), ledamot   X 
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare   X 
Resultat 8 1 4 
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§ 235  Dnr 2020KS530 

Redovisning av uppdrag om strukturplan för del av Mölnlycke 
centrum  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att uppdraget att ta fram en strukturplan för Mölnlycke 
centrumkärna är genomfört och därmed avslutat. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen uppdrog den 22 oktober 2020 § 372 åt förvaltningen att ta fram en så 
kallad strukturplan för Mölnlycke centrumkärna som ett nästa steg i utvecklingen av 
Mölnlyckes centrala delar. Syftet med strukturplanen är att få ett bra beslutsunderlag för 
kommande planering, genom att ta ett helhetsgrepp över utveckling och förtätning av Möln-
lycke centrumkärna och hantera frågor som inte går att lösa kvarter för kvarter. 
  
Genom varsam placering av ny bebyggelse, inramning av befintlig grönska, platser med triv-
samma solförhållanden bedöms det vara möjligt att skapa en tätare centrumkärna. Inom ramen 
för strukturplanen konstateras det att målet att tillskapa 400–500 nya bostäder i Mölnlyckes 
centrumkärna skulle vara fullt möjligt att uppnå med den struktur och de byggnadshöjder som 
föreslås i centrumkärnan. En tidig ekonomisk beräkning och bedömning har också utförts 
inom ramen för strukturplanearbetet. Kostnaderna för att genomföra de föreslagna åtgärderna 
för utveckling av centrumkärnan bedöms utifrån föreslagen bebyggelse vara rimliga.  
  
Strukturplanen ska utgöra del av beslutsunderlag för prövning av 
planbesked gällande innehåll, geografisk avgränsning av delområde samt tid för planstart. 
Strukturplanen ska även kunna fungera som ett strategiskt planeringsunderlag för till exempel 
bostadsförsörjningsprogram och investeringsbudget. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 3 maj 2022 
 PM Strukturplan för del av Mölnlycke centrum, genomförande-studie av 

stadsbyggnadsstudie Mölnlycke centrum, delområde 1 
 Strukturskiss Mölnlycke centrum, 2022, Krook & Tjäder 
 Mobilitets- och parkeringsutredning Mölnlycke centrum, 2022, Kreera Samhälls-

byggnad AB 
 Kommunstyrelsens beslut den 22 oktober 2020 § 372 
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Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 236  Dnr 2021KS186 

Redovisning av genomförd medborgardialog kring parkutveckling 
runt Massetjärn i Mölnlycke  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar medborgardialogen runt frågan om utveckling av stadsparken vid 
Massetjärn i Mölnlycke. 
  
Kommunstyrelsen beslutar att uppdraget är genomfört och därmed avslutat. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 31 mars 2021 § 115 att ge förvaltningen i uppdrag att 
genomföra en fördjupad medborgardialog runt frågan om utveckling av stadsparken vid 
Massetjärn i Mölnlycke. Kommunstyrelsen beslutade den 29 april 2021 § 167 att ge 
förvaltningen ett förtydligande till uppdraget genom att ge vägledning till förvaltningen kring 
omfattning och inriktning för arbetet. 
  
Utifrån uppdraget tog kommunen fram en ny digital lösning via appen ”Mitt Härryda” för 
medborgardialog detta för att nå ut brett med möjligheten att tycka till om hur den centralt 
belägna Massetjärnsparken i Mölnlycke ska utvecklas. Allmänheten kunde inlämna 
synpunkter och förslag i applikationen, på kommunens hemsida och fysiskt per förslagslåda i 
kommunhusets reception eller per post, mellan 13 oktober och 7 november 2021. 
  
Totalt inkom 248 förslag och synpunkter. Under vintern 2021/2022 sammanställdes svaren 
och ett medskick för fortsatt process togs fram. I medskicket finns förslag på olika underlag 
som bör arbetas fram och förfinas samt förslag på förhållningssätt i det fortsatta 
gestaltningsarbetet för att med inkomna synpunkter som grund samt ihop med god 
landskapsarkitektur skapa en bra målbild för parkområdet. Sammanställningen är således inte 
ett färdigt gestaltningsprogram utan behöver bearbetas vidare för att ta fram en färdig 
visionsbild eller gestaltningsprogram för parkområdet runt Massetjärn. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 14 april 2022  
 Sammanfattning och medskick medborgardialog 2022-01-28 
 Översiktsskiss medborgardialog (underlag till medborgardialog) 
 Arbetsdokument nerkortade dialogsvar 
 Inkomna synpunkter medborgardialog Massetjärnsparken 
 Kommunstyrelsens beslut 31 mars 2021 §115  
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 Kommunstyrelsens beslut 29 april 2021 §167 
 Förslag till beslut om förtydligande av uppdrag kring fördjupad medborgardialog om 

utveckling av stadsparken vid Massetjärn 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 237  Dnr 2022KS257 

Markanvisningsavtal Gökskulla Utveckling AB för del av Bårhult 
1:112  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Markanvisningsavtal mellan Härryda kommun och Gökskulla 
Utveckling AB.  
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och mark- och exploateringschef att 
underteckna markanvisningsavtalet. 
  

Reservation 
Patrik Linde (S), Ulla-Karin Johansson (S) och Robert Langholz (S) reserverar sig mot 
beslutet skriftligt i bilaga 3. Marie Strid (MP) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 4.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beviljade den 23 september 2021 § 323 och 324 planbeskedsansökan samt 
godkände planavtal för industri, verksamheter och bostäder på del av fastigheterna Gökskulla 
3:33, Bråta 2:106 och Bårhult 1:112, av exploatören kallad Link40. Detaljplanen ska 
genomföras som exploatörsdriven detaljplan enligt Härryda kommuns modell.  
  
Kommunstyrelsen godkände den 5 maj 2022 §§ 194–195 planavtal och ramavtal samt 
uppdrog åt förvaltningen att upprätta en detaljplan för industri, verksamheter och bostäder 
intill Landvettervägen-Partillevägen.  
  
Bårhult 1:112 ägs av kommunen, övrig mark inom planområdet ägs av Gökskulla Utveckling 
AB. Berört område av Bårhult 1:112 omfattar cirka 9 hektar och ligger i direkt anslutning till 
mark som ägs av Gökskulla Utveckling AB. Förvaltningen bedömer att det är ett bra tillfälle 
att planlägga området och ser svårigheter med att planlägga området på egen hand. 
Förvaltningen bedömer därför att det är lämpligt att området markanvisas till Gökskulla 
Utveckling AB genom direktanvisning. 
  
För det fall kommunen väljer att anvisa mark innan detaljplan för ett område har fått laga 
kraft eller innan detaljplanens huvudsakliga innehåll fastställts ska ett markanvisningsavtal 
tecknas. Förvaltningen har upprättat ett förslag till markanvisningsavtal med Gökskulla 
Utveckling AB som ger Gökskulla Utveckling AB ensamrätt att diskutera överlåtelse av 
området för verksamhetstomt med kommunen. Gökskulla Utveckling AB ska till Härryda 
kommun erlägga en årlig ersättning om 400 000 kr för markanvisningsavtalet så länge som 
markanvisningsavtalet gäller.  
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I samband med antagande av detaljplanen ska marköverlåtelseavtal tecknas mellan Gökskulla 
Utveckling AB och kommunen till marknadspris. För det fall markanvisningen fullföljs med 
marköverlåtelseavtal ska avgiften avräknas köpeskillingen.  
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 20 april 2022  
 Markanvisningsavtal 
 Lägeskarta 
 Kommunstyrelsens beslut den 23 september 2021 §§ 323–324 
 Kommunstyrelsens beslut den 5 maj 2022 §§ 193–195 (planuppdrag, planavtal, 

ramavtal) 
  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens 
förslag, godkänner Markanvisningsavtal mellan Härryda kommun och Gökskulla Utveckling 
AB samt att kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och mark- och 
exploateringschef att underteckna markanvisningsavtalet. 
  
Patrik Linde (S) föreslår med instämmande av Marie Strid (MP), Peter Arvidsson (SD) och 
Ulla-Karin Johansson (S) att kommunstyrelsen avslår Per Vorbergs förslag. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
Nej-röst för att bifalla Patrik Lindes förslag 
  
Med 8 ja-röster och 5 nej-röster bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur var och 
en röstade framgår av omröstningslista 4. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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Sammanträdesdatum  
2022-06-02  

 

Voteringslista: § 237 
Ärende: Markanvisningsavtal Gökskulla Utveckling AB för del av Bårhult 1:112,  
2022KS257 
 
Omröstningslista 4 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande  X  
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot  X  
Robert Langholz (S), ledamot  X  
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare  X  
Resultat 8 5 0 
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Reservation:  

Markanvisningsavtal Gökskulla utveckling AB för del av Bårhult 1:112 

Vi Socialdemokrater anser att detta beslut riskerar att påverka den gröna kil som är utpekad som 
viktig för hela Göteborgs Regionen. I detta stråk rör det sig gott om vilda djur som skall passera till 
och från Delsjöområdet. Vi anser att den biologiska mångfalden är viktig och att vi som politik 
gemensamt valt att lägga extra fokus på detta i vårt Agenda 2030 arbete. Trots detta väljer den 
politiska majoriteten att bortse från detta vid sina beslut. Vi anser att detta borde prioriteras högt. 
Därför väljer vi att reservera oss. 

För Socialdemokraterna 

Patrik Linde 

Bilaga 3 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 237
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Skriftlig reservation 

Ärende nr 21: Markanvisningsavtal Gökskulla Utveckling AB för del av Bårhult 
1:112  

Jag reserverar mig mot beslutet att upprätta ett markanvisningsavtal avseende 
Gökskulle Utveckling AB för del av Bårhult 1:112. 

Miljöpartiet de gröna i Härryda har vid tidigare behandling av ärendet i 
Kommunstyrelsen varit tydliga med varför det inte bör genomföras, enlig följande:   

2020-06-22 beslutade kommunstyrelsen att avslå planbesked för Gökskulla och då 
skrev förvaltningen: ” Områdets betydelse som naturmiljö för biologisk mångfald, 
människor och djur. Området utgör en grön kil i Härryda kommuns tolkning av 
regionens strukturbild, där utveckling ska ske i kollektivtrafikstråk, omgivna av 
naturområden, s.k. gröna kilar.” ” Risk för konflikt med pågående arbete på 
Trafikverket med trafiksäkra miljöer längs Landvettervägen/väg 535.” 

2021 kom frågan om planbesked upp igen och då hade den styrande majoriteten 
ändrat ståndpunkt. Kommunstyrelsen beslutade om begäran om planbesked 2021-
09-23 och Miljöpartiet yrkade då på avslag om planbesked och reserverade sig mot
beslutet att godkänna begäran om planbesked.

De skäl som angavs i senaste reservationen gäller även denna reservation, dvs: 

Området har stor betydelse för den biologiska mångfalden genom att den utgör en 
grön kil i Härryda kommun kopplad till gröna kilar i Göteborgsregionen. I sökandes 
naturvärdesinventering framgår att den gröna kilen har område med påtagligt 
naturvärde samt inom området finns rödlistad fågelart (fridlyst 4§ 
artskyddsförordningen) samt fridlyst arter (8§ artskyddsförordningen) 

En eventuell detaljplan för området kommer påverka den gröna kil som är viktig för 
hela Göteborgsregionen och där Härryda kommuns ansvar för den biologiska 
mångfalden påverkar hela Västra Götalandsregionens Agenda 2030-arbete. Att 
godkänna ett markanvisningsavtal bidrar till att äventyra detta arbete. 

Marie Strid 
Miljöpartiet de gröna i Härryda 

Bilaga 4 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 237
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 238  Dnr 2022KS269 

Föravtal inför planarbete inom Kindbogården 1:60  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Föravtal mellan Härryda kommun och MAMA Mölnlycke 1 AB. 
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och mark- och exploateringschef att 
underteckna avtalet. 
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig mot beslutet. Patrik Linde (S), Ulla-Karin Johansson (S) 
och Robert Langholz (S) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 5. Marie Strid (MP) 
reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 6.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Inom fastigheten Kindbogården 1:60, som ägs av kommunen, finns idag Mölnlyckes 
parkeringshus. Kommunstyrelsen beslutade den 22 oktober 2020 § 376 att uppdra åt 
förvaltningen att dels teckna markanvisningsavtal med MAMA Mölnlycke 1 AB för 
påbyggnad med bostäder med mera inom aktuell del av fastigheten, dels upprätta detaljplan 
för området enligt kommunens riktlinjer om exploatörsdriven detaljplan. Kommunstyrelsens 
beslut fick laga kraft i mars 2022. 
  
Verksamheten har nu tagit fram förslag på föravtal, där MAMA Mölnlycke 1 AB står för alla 
framtida kostnader för nödvändiga utredningar och genomförande av föreslagen bebyggelse 
inklusive för projektet erforderlig infrastruktur. 
  
Föravtalet upprepar också några av de åtaganden som exploatören skrev under på i 
markanvisningsavtalet, bland annat gällande tillgången till parkering genom hela projektets 
gång. Markanvisningsavtalet fortsätter att gälla tills det förfaller eller tills det att 
marköverlåtelseavtal träffas, det vill säga föravtalet ersätter inte markanvisningsavtalet. Vid 
tolkning av de olika avtalen så gäller markanvisningsavtalet framför föravtalet. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 29 april 2022 
 Föravtal 
 Översiktskarta 
 Kommunstyrelsens beslut den 22 oktober 2020 § 376 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens 
förslag, godkänner Föravtal mellan Härryda kommun och MAMA Mölnlycke 1 AB, samt att 
kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och mark- och exploateringschef att 
underteckna avtalet. 
  
Patrik Linde (S) föreslår med instämmande av Marie Strid (MP) och Peter Arvidsson (SD) att 
kommunstyrelsen avslår Per Vorbergs förslag. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
Nej-röst för att bifalla Patrik Lindes förslag 
  
Med 8 ja-röster och 5 nej-röster bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur var och 
en röstade framgår av omröstningslista 5. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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VOTERINGSLISTA 
Kommunstyrelsen 

 

  

Sammanträdesdatum  
2022-06-02  

 

Voteringslista: § 238 
Ärende: Föravtal inför planarbete inom Kindbogården 1:60,  2022KS269 
 
Omröstningslista 5 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande  X  
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot  X  
Robert Langholz (S), ledamot  X  
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare  X  
Resultat 8 5 0 
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Reservation: 
Föravtal inför planarbete inom Kindbogården 1:60 

Denna planering och byggnation borde omgående avbrytas. 

Vi har under hela processen framhållit att det borde utformas en tävling där våra medborgare sedan 
får vara med och välja ut förslaget som skall byggas. Vi anser vidare att denna fråga i sin helhet borde 
skjutas till fullmäktige.  

Det mest problematiska i detta enskilda ärende, just nu, är att man inte avvaktar den överklagan som 
är inlämnad. Här riskerar man att skapa onödiga kostnader för kommunen och byggherren. Detta 
ärende pressas fram för att nå ett avgörande innan dess att ärendet egentligen är färdigt. Därför 
väljer vi att reservera oss mot beslutet.  

För Socialdemokraterna 

Patrik Linde 

Bilaga 5 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 238
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Skriftlig reservation 

Ärende nr 22: Föravtal avseende Kindbogården 1:60 

Jag reserverar mig mot beslutet att upprätta ett Föravtal inom Kindbogården 1:60. 

Miljöpartiet de Gröna i Härryda har vid tidigare behandling av ärendet i 
Kommunstyrelsen 2020-10-22 Markanvisningsavtal samt planuppdrag för 
Kindbogården 1:60 i Mölnlycke, p-huset i Mölnlycke med följande motivering: 

”Jag reserverar mig mot beslutet att godkänna markanvisningsavtalet och att ge 
förvaltningen i uppdrag att upprätta detaljplan och att inte markanvisningsavtalet lyfts 
till kommunfullmäktige för beslut I majoritetens tidigare budget angavs att 
utvecklingen för Mölnlyckes centrala delar att ”Förvaltningen får i uppdrag att 
tillsammans med politiker tar fram en inriktning där vi beslutar om vilken väg vi skall 
gå och hur vi tar nästa steg med tex arkitekttävling eller parallella uppdrag , och då 
gärna med arkitekter med lokalkännedom”. Genom att ge en leverantör ensamrätt till 
markanvisning så frångår man ovanstående riktlinjer och även majoritetens 
ståndpunkt att allt kan konkurrensutsättas.” 

Att upprätta ett föravtal respektive planavtal med den utpekade leverantören som fått 
ensamrätt till en av de mest centrala delarna av Mölnlycke motverkar 
Kommunfullmäktiges beslut och bidrar inte till utvecklingen. Tvärtom har så många 
negativa aspekter av det framtagna skissförslaget, som redovisats i olika 
sammanhang, visat att t ex en markanvisningstävling hade kunnat ge ett resultat 
som ger ett positivt bidrag till områdets utveckling. 

Marie Strid 
Miljöpartiet de gröna i Härryda 

Bilaga 6 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 238
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 239  Dnr 2022KS273 

Planavtal avseende detaljplan för bostäder och lokaler vid 
Biblioteksgatan inom del av Kindbogården 1:60  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och MAMA Mölnlycke 1 AB 
avseende detaljplan inom del av Kindbogården 1:60 i Mölnlycke. 
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt verksamhetschef för plan och bygglov att underteckna avtalet.  
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig mot beslutet. Patrik Linde (S), Ulla-Karin Johansson (S) 
och Robert Langholz (S) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 7. Marie Strid (MP) 
reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 8.  
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen godkände den 22 oktober 2020 § 376 markanvisningsavtal samt uppdrog åt 
förvaltningen att ta fram detaljplan för del av fastigheten Kindbogården 1:60. Detaljplanen 
genomförs som en exploatörsdriven detaljplan enligt Härryda kommuns modell. 
  
Förvaltningen har tagit fram förslag på planavtal. Planavtalet reglerar bland annat planens 
ungefärliga geografiska avgränsning, inriktningen på detaljplanen, tidplan, hur samarbetet ska 
se ut exploatör och kommun emellan, vem som betalar vad samt äganderätter till framtaget 
material. 
  
Planavtalet gäller under förutsättning att kommunstyrelsen godkänner föravtalet mellan 
Härryda kommun och MAMA Mölnlycke 1 AB, vilket är en grund för kommande 
exploateringsavtal. Ett exploateringsavtal ska sedan tecknas mellan kommunen och 
exploatören i samband med antagandet av detaljplanen.  
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 29 april 2022 
 Kommunstyrelsens beslut den 22 oktober 2020 § 376 
 Planavtal med bilagor 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens 
förslag, godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och MAMA Mölnlycke 1 AB avseende 
detaljplan inom del av Kindbogården 1:60 i Mölnlycke samt att kommunstyrelsen uppdrar åt 
verksamhetschef för plan och bygglov att underteckna avtalet. 
  
Patrik Linde (S) föreslår med instämmande av Marie Strid (MP) och Peter Arvidsson (SD) att 
kommunstyrelsen avslår Per Vorbergs förslag. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
  
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Per Vorbergs förslag 
Nej-röst för att bifalla Patrik Lindes förslag 
  
Med 8 ja-röster och 5 nej-röster bifaller kommunstyrelsen Per Vorbergs förslag. Hur var och 
en röstade framgår av omröstningslista 6. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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VOTERINGSLISTA 
Kommunstyrelsen 

 

  

Sammanträdesdatum  
2022-06-02  

 

Voteringslista: § 239 
Ärende: Planavtal avseende detaljplan för bostäder och lokaler vid Biblioteksgatan inom del 
av Kindbogården 1:60,  2022KS273 
 
Omröstningslista 6 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Per Vorberg (M), ordförande X   
David Dinsdale (L), vice ordförande X   
Patrik Linde (S), 2:e vice ordförande  X  
Grim Pedersen (M), ledamot X   
Kersti Lagergren (M), ledamot X   
Mikael Johannison (M), ledamot X   
Ronny Sjöberg (C), ledamot X   
Håkan Eriksson (KD), ledamot X   
Martin Tengfjord (SP), ledamot X   
Ulla-Karin Johansson (S), ledamot  X  
Robert Langholz (S), ledamot  X  
Peter Arvidsson (SD), ledamot  X  
Marie Strid (MP), ersättare  X  
Resultat 8 5 0 
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Reservation: 
Planavtal avseende detaljplan för bostäder och lokaler vid Biblioteksgatan inom del av Kindbogården 
1:60 

Denna planering och byggnation borde omgående avbrytas. 

Vi har under hela processen framhållit att det borde utformas en tävling där våra medborgare sedan 
får vara med och välja ut förslaget som skall byggas. Vi anser vidare att denna fråga i sin helhet borde 
skjutas till fullmäktige.  

Det mest problematiska i detta enskilda ärende, just nu, är att man inte avvaktar den överklagan som 
är inlämnad. Här riskerar man att skapa onödiga kostnader för kommunen och byggherren. Detta 
ärende pressas fram för att nå ett avgörande innan dess att ärendet egentligen är färdigt. Därför 
väljer vi att reservera oss mot beslutet.  

För Socialdemokraterna 

Patrik Linde 

Bilaga 7 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 239
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Skriftlig reservation 

Ärende nr 23: Planavtal avseende Kindbogården 1:60 

Jag reserverar mig mot beslutet att upprätta ett Planavtal inom Kindbogården 1:60. 

Miljöpartiet de Gröna i Härryda har vid tidigare behandling av ärendet i 
Kommunstyrelsen 2020-10-22 Markanvisningsavtal samt planuppdrag för 
Kindbogården 1:60 i Mölnlycke, p-huset i Mölnlycke med följande motivering: 

”Jag reserverar mig mot beslutet att godkänna markanvisningsavtalet och att ge 
förvaltningen i uppdrag att upprätta detaljplan och att inte markanvisningsavtalet lyfts 
till kommunfullmäktige för beslut I majoritetens tidigare budget angavs att 
utvecklingen för Mölnlyckes centrala delar att ”Förvaltningen får i uppdrag att 
tillsammans med politiker tar fram en inriktning där vi beslutar om vilken väg vi skall 
gå och hur vi tar nästa steg med tex arkitekttävling eller parallella uppdrag , och då 
gärna med arkitekter med lokalkännedom”. Genom att ge en leverantör ensamrätt till 
markanvisning så frångår man ovanstående riktlinjer och även majoritetens 
ståndpunkt att allt kan konkurrensutsättas.” 

Att upprätta ett föravtal respektive planavtal med den utpekade leverantören som fått 
ensamrätt till en av de mest centrala delarna av Mölnlycke motverkar 
Kommunfullmäktiges beslut och bidrar inte till utvecklingen. Tvärtom har så många 
negativa aspekter av det framtagna skissförslaget, som redovisats i olika 
sammanhang, visat att t ex en markanvisningstävling hade kunnat ge ett resultat 
som ger ett positivt bidrag till områdets utveckling. 

Marie Strid 
Miljöpartiet de gröna i Härryda 

Bilaga 8 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 239
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 240  Dnr 2019KS370 

Ramavtal för Älmhult 1:231 m.fl.  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Ramavtal mellan Härryda kommun och Sverigehuset i 
Göteborg AB. 
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och mark- och exploateringschef att 
underteckna avtalet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 21 november 2019 § 328 om planbesked och planuppdrag 
för cirka 200 bostäder och eventuellt en förskola. De aktuella fastigheterna förvärvades av 
exploatören Sverigehuset, som lämnade in ett omarbetat utvecklingsförslag i februari 2022. 
Det nya förslaget innehåller cirka 400 bostäder samt eventuellt en förskola och/eller 
äldreboende. Ett planarbete ska påbörjas inom kort och parterna ska parallellt med ramavtalet 
teckna ett planavtal. Planarbetet får pröva lämpligheten, exploateringsgraden och 
utformningen av bebyggelsen. 
  
Verksamheten har nu tagit fram förslag på ramavtal för att konkretisera parternas åtaganden i 
genomförandet av detaljplanen. Bland annat reglerar det att Sverigehuset ska stå för alla 
framtida kostnader för nödvändiga utredningar och genomförande av föreslagen bebyggelse 
inklusive för projektets erforderliga infrastruktur. Ramavtalet gäller under förutsättning att 
kommunstyrelsen godkänner planavtal mellan Härryda kommun och Sverigehuset i Göteborg 
AB, vilket är en grund för kommande exploateringsavtal. Ett exploateringsavtal ska sedan 
tecknas mellan kommunen och exploatören i samband med antagandet av detaljplanen. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 29 oktober 2022 
 Ramavtal samt översiktskarta och bilagor 
 Kommunstyrelsens beslut den 21 november 2019 § 328 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av David Dinsdale (L), Grim Pedersen (M), 
Håkan Eriksson (KD), Martin Tengfjord (SP) och Ronny Sjöberg (C) att kommunstyrelsen, i 
enlighet med förvaltningens förslag, godkänner Ramavtal mellan Härryda kommun och 
Sverigehuset i Göteborg AB samt att kommunstyrelsen uppdrar åt samhällsbyggnadschef och 
mark- och exploateringschef att underteckna avtalet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

  
Patrik Linde (S) föreslår med instämmande av Robert Langholz (S) att kommunstyrelsen 
återremitterar ärendet till förvaltningen för att ta fram förslag utan särskilt boende. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen avslår Per Vorbergs förslag. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa återremiss mot att avgöra ärendet idag. Om 
kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Patrik Lindes förslag om 
återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer ordföranden ställa 
Per Vorbergs förslag mot Peter Arvidssons förslag. 
 
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång.   
 
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs och Peter Arvidssons förslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 241  Dnr 2019KS370 

Planavtal avseende detaljplan för bostäder vid Älmhultsvägen inom 
Älmhult 1:231 m.fl. i Hindås  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och Sverigehuset i 
Göteborg AB avseende detaljplan för bostäder vid Älmhultsvägen inom Älmhult 1:231 m.fl. i 
Hindås, Härryda kommun. 
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt verksamhetschef för plan och bygglov att underteckna avtalet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 21 november 2019 § 328 om positivt planbesked samt beslut 
om planuppdrag för fastigheterna Älmhult 1:4, 1:7 samt 1:76. Sedan beslut om planbesked 
och planuppdrag togs har det skett en fastighetsbildning. De fastigheter som nu är aktuella för 
planläggning utgörs av Älmhult 1:66, 1:76 samt delar av 1:231 och 1:232.  
  
Planavtalet reglerar bland annat planens ungefärliga geografiska avgränsning, inriktningen på 
detaljplanen, tidplan, hur samarbetet ska se ut exploatör och kommun emellan, vem som 
betalar vad samt äganderätter till framtaget material. Planavtalet gäller under förutsättning att 
kommunstyrelsen godkänner ramavtalet mellan Härryda kommun och Sverigehuset i 
Göteborg AB, vilket är en grund för kommande exploateringsavtal. Ett exploateringsavtal ska 
sedan tecknas mellan kommunen och exploatören i samband med antagandet av detaljplanen. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 29 april 2022 
 Kommunstyrelsens beslut den 21 november 2019 § 328 
 Planavtal med bilagor 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av David Dinsdale (L), Grim Pedersen (M), 
Håkan Eriksson (KD), Martin Tengfjord (SP) och Ronny Sjöberg (C) att kommunstyrelsen, i 
enlighet med förvaltningens förslag, godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och 
Sverigehuset i Göteborg AB avseende detaljplan för bostäder vid Älmhultsvägen inom 
Älmhult 1:231 m.fl. i Hindås, Härryda kommun, samt att kommunstyrelsen uppdrar åt 
verksamhetschef för plan och bygglov att underteckna avtalet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

Patrik Linde (S) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till förvaltningen för att 
ta fram förslag utan särskilt boende. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa Patrik Lindes förslag om återremiss mot att 
avgöra ärendet idag. Om kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Patrik Lindes 
förslag om återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer 
ordföranden fråga om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 242  Dnr 2021KS693 

Planavtal för detaljplan för Assmundtorp 2:9 m.fl., ishall och 
travelpark mm. i Härryda  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och Kålltorps 
Projektutveckling AB avseende detaljplan för Assmundtorp 2:9 m.fl. ishall och travelpark 
m.m. i Härryda. 
  
Kommunstyrelsen uppdrar åt verksamhetschef för plan och bygglov att underteckna avtalet. 
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig skriftligt i bilaga 9. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 16 december 2021 § 448 om positivt planbesked samt beslut 
om planuppdrag. Projektet syftar till att ta fram en detaljplan i Härryda för ishall, idrottshall, 
kontor, hotell, parkeringshus med mera. 
  
Planavtalet reglerar bland annat planens ungefärliga geografiska avgränsning, inriktningen på 
detaljplanen, tidplan, hur samarbetet ska se ut exploatör och kommun emellan, vem som 
betalar vad samt äganderätter till framtaget material. Området omfattar kommunal- och 
privatägd mark. Exploatören ska stå för 50 % av samtliga kostnader för framtagandet av 
detaljplanen enligt överenskommet planavtal. Kommunen och exploatören ska i uppstarten av 
planarbetet även teckna ett ramavtal, vilket är en grund för kommande exploateringsavtal. Ett 
exploateringsavtal ska sedan tecknas mellan kommunen och exploatören i samband med 
antagandet av detaljplanen. 

  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 3 maj 2022 
 Kommunstyrelsens beslut den 16 december 2021 § 448 
 Planavtal med bilaga 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av David Dinsdale (L), Håkan Eriksson (KD), 
Martin Tengfjord (SP), Ronny Sjöberg (C), Patrik Linde (S), Ulla-Karin Johansson (S), 
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Robert Langholz (S) och Marie Strid (MP) att kommunstyrelsen, i enlighet med 
förvaltningens förslag, godkänner Planavtal mellan Härryda kommun och Kålltorps 
Projektutveckling AB avseende detaljplan för Assmundtorp 2:9 m.fl. ishall och travelpark 
m.m. i Härryda, samt att kommunstyrelsen uppdrar åt verksamhetschef för plan och bygglov 
att underteckna avtalet. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till förvaltningen 
för att risk och konsekvensbedömning görs och alternativ presenteras. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa Peter Arvidssons förslag om återremiss mot 
att avgöra ärendet idag. Om kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Peter 
Arvidssons förslag om återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag 
kommer ordföranden fråga om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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2022-06-09 

RESERVATION kommunstyrelsen i Härryda 2022-06-02, Dnr. 2021KS693 214 

Planavtal för detaljplan för Assmundtorp 2:9 m.fl., ishall och travelpark mm. Härryda 

Planavtalet spänner över 6 kommunala fastigheter och 5 privata fastigheter samt två samfälligheter. 
Detaljplanen är komplex och kommer sannolikt bjuda på flera knäckfrågor som skall lösas under 
vägen. Likaså är aktuellt planavtal komplext och det hade därför varit önskvärt med en mer utförlig 
risk- och konsekvensbedömning i enlighet med sverigedemokraternas återremissyrkande inför 
beslutet i kommunstyrelsen. 

I sak är vi inte emot syftet att anlägga ishallar mm. på platsen. Kanske kan planerna inkludera en 
simhall där simundervisning kan bedrivas för våra barn och övriga som har behov av det. Även 
vattengympa för våra äldre behövs. Vi menar då inte ett dyrt kommunalt äventyrsbad utan en 
småskalig hall för undervisning och motionssimning där det privata står för investering och drift och 
alla kommuninvånare är välkomna. 

För Sverigedemokraterna i Härryda 

Peter Arvidsson 

Bilaga 9 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 242
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§ 243  Dnr 2021KS509 

Bordlagt ärende: Planbesked för Hönekulla 1:96  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beviljar ansökan om planbesked för Hönekulla 1:96. Detaljplanen ska 
genomföras som exploatörsdriven detaljplan. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Sökande inkom den 26 augusti 2021 med en begäran om planbesked för fastigheten 
Hönekulla 1:96. Ansökan avser önskemål om att upprätta en ny detaljplan för att kunna stycka 
fastigheten i två delar, för att möjliggöra byggnation av ett nytt enbostadshus. Den aktuella 
fastigheten ligger cirka en kilometer öster om Mölnlycke centrum och omfattar cirka 2390 m2. 
Fastigheten är privatägd.  
  
Förvaltningen gör bedömningen att ansökan ska avslås. Den avvägning som gjorts i gällande 
detaljplan avseende begränsningen av antalet fastigheter inom detaljplanen bör fortsatt gälla. 
Framtagande av så små detaljplaner som den ansökan gäller bedöms inte vara ekonomiskt 
försvarbart då åtgången av resurser och tid inte står i proportion till mängden bostäder som 
tillskapas. Det finns även risk för en kumulativ effekt med hänvisning till 
likabehandlingsprincipen, då fler fastighetsägare kan tänkas vilja stycka sina fastigheter 
genom framtagande av små detaljplaner.  
  
Fastigheten är belägen inom riksintresse för kommande järnväg mellan Göteborg och Borås. 
Som konsekvens av att Trafikverket pausat arbetet med järnvägsplanerna i kommunen har 
möjligheterna för nödvändig samordning med Trafikverket rörande detaljplaner inom 
riksintresset begränsats kraftigt, vilket medför risker gällande framdriften av detaljplaner som 
startas upp inom riksintresset. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 31 mars 2022 
 Ansökan om planbesked 
 Miljö- och bygglovsnämndens beslut den 20 april 2010 § 75 
 Miljö- och bygglovsnämndens beslut den 11 december 2019 § 147 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår att med instämmande av Patrik Linde (S) och Peter Arvidsson (SD) 
att kommunstyrelsen beviljar ansökan om planbesked för Hönekulla 1:96 samt att 
detaljplanen ska genomföras som exploatörsdriven detaljplan. 
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Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 19:21-19:30. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 244  Dnr 2021KS584 

Planbesked för Kullbäckstorp 2:274  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beviljar ansökan om planbesked för Kullbäckstorp 2:274. Detaljplanen ska 
genomföras som exploatörsdriven detaljplan. 
  

Jäv 
Per Vorberg (M) deltar inte i handläggning eller beslut i detta ärende på grund av jäv. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Sökande inkom den 22 september 2021 med en begäran om planbesked för fastigheten 
Kullbäckstorp 2:274. Ansökan kompletterades den 11 april 2022. Ansökan avser önskemål 
om att upprätta en ny detaljplan för att kunna stycka fastigheten i två delar, för att möjliggöra 
byggnation av ett nytt enbostadshus. Den aktuella fastigheten ligger cirka en kilometer 
sydväst om Mölnlycke centrum och omfattar en privatägd fastighet om cirka 1050 m2.  
  
Förvaltningen gör bedömningen att ansökan ska avslås. Den avvägning som gjorts i gällande 
detaljplan avseende begränsning av fastigheternas storlek bör fortsatt gälla. Vid en delning av 
fastigheten Kullbäckstorp 2:274 skulle den minsta av fastigheterna bli cirka 500 m2, vilket 
bedöms vara en för stor avvikelse från det befintliga bebyggelsemönstret. En eventuell 
förtätning av området bör ske i ett samlat grepp där ett större område utreds. I detta bör 
lämplig minsta fastighetsstorlek studeras, utifrån hur bebyggelsestrukturen som helhet 
påverkas. Vid positivt besked finns även risk för en kumulativ effekt med hänvisning till 
likabehandlingsprincipen, då fler fastighetsägare kan tänkas vilja stycka sina fastigheter 
genom framtagande av små detaljplaner. Förvaltningen gör bedömningen att små enskilda 
frimärksplaner ska undvikas. Utifrån en likabehandlingsprincip bör det också undvikas att ha 
olika bestämmelser inom samma område. Vid ett positivt planbesked kan det bli svårt att 
motivera ett nej till liknande ansökningar i området. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 25 april 2022 
 Ansökan om planbesked den 22 september 2021 
 Komplettering av planansökan den 11 april 2022 
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Förslag till beslut på sammanträdet   
David Dinsdale (L) föreslår att med instämmande av Patrik Linde (S), Peter Arvidsson (SD) 
och Mikael Johannison (M) att kommunstyrelsen beviljar ansökan om planbesked för 
Kullbäckstorp 2:274 samt att detaljplanen ska genomföras som exploatörsdriven detaljplan. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller David Dinsdales förslag och finner att så 
sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 245  Dnr 2022KS219 

Anslag för renovering av Långenäs hållplatsstuga  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner anslag om 370 tkr för renovering av Långenäs hållplatsstuga. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Långenäs hållplatsstuga som uppfördes vid 1900-talets början är placerad utmed Boråsbanan 
vid Landvettersjön och ägs av Härryda kommun. Hållplatsstugan uppfördes som 
väntplatsbyggnad då det fanns en hållplats här på Boråsbanan. Byggnaden hyrs ut till 
Långenäs Fritidsförening. Enligt gällande hyresavtal ansvarar hyresgästen för underhåll av 
byggnaden. 
  
I februari 2022 genomförde fastighetsfunktionen en ockulär besiktning av Långenäs 
hållplatsstuga. Vid besiktningen konstaterades att det finns ett stort underhållsbehov som 
nuvarande hyresgäst inte kunnat tillgodose. Härryda kommun vill som fastighetsägare säkra 
upp att de kulturbyggnader som ägs av kommunen efterlever Länsstyrelsens krav. 
  
Enligt den ockulära besiktningen uppskattas en invändig och utvändig renovering till 250 tkr. 
Dessutom är fasaden i behov av återställande enligt Länsstyrelsens krav. Detta innebär 
ytterligare 100 tkr. Total kostnad för renovering beräknas kosta 350 tkr. Förvaltningen 
bedömer att kostnaden ryms inom ramen för kommunfullmäktiges investeringsram. 
  
Åtgärderna föreslås genomföras under andra halvåret 2022. Förvaltningen bedömer att 
Långenäs hållplatsstuga bör renoveras under 2022 för att minska riskerna för större 
renoveringsbehov framöver.  
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 2 maj 2022  
 Ockulär besiktning, genomförd 2022-02-28 
 Hyresavtal Långenäs hållplatsstuga 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, 
godkänner anslag om 370 tkr för renovering av Långenäs hållplatsstuga. 
  
Patrik Linde (S) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till förvaltningen för att 
stämma av mot de nya reglerna för föreningslivet. 

69 / 85



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa Patrik Lindes förslag om återremiss mot att 
avgöra ärendet idag. Om kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Patrik Lindes 
förslag om återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer 
ordföranden fråga om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 246  Dnr 2022KS283 

Policy för digital utveckling  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar Policy för digital utveckling för Härryda kommun. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Härryda kommun har en digital agenda som fastställdes i kommunstyrelsen den 29 oktober 
2018, § 396. Den digitala agendan gällde under perioden 2019 - 2021 och beskrev 
kommunens riktning och prioriteringar för kommunens digitala utveckling. 
  
Nu föreslås den digitala agendan ersättas med en policy för digital utveckling. Den föreslagna 
policyn innehåller en målbild som skapar gemensam riktning för kommunens digitala 
utveckling. Den lyfter även fram tre grundprinciper i syfte att skapa ett gemensamt 
förhållningssätt. Slutligen lyfter policyn fram ett tydligt invånarperspektiv utifrån de nyttor 
som skapas för kommunens invånare och företag. Förvaltningen bedömer att policyn ger ett 
starkt stöd för styrning och riktning i arbetet med digital utveckling. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 6 maj 2022 
 Policy för digital utveckling 
 Digital agenda 2019-2021 

  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, antar 
Policy för digital utveckling för Härryda kommun. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen återremitterar ärendet till 
förvaltningen för att få svar på frågan om hur digitaliseringen skall kunna omfatta personer 
med funktionsvariationer. 
  

Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 19:43-19:44. 
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Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa Peter Arvidssons förslag om återremiss mot 
att avgöra ärendet idag. Om kommunstyrelsen återremitterar ärendet görs det enligt Peter 
Arvidssons förslag om återremiss. Om kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag 
kommer ordföranden fråga om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Återremiss och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 247  Dnr 2022KS247 

Inrättande av visselblåsarfunktion  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att inrätta en visselblåsarfunktion. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Härryda kommun är enligt lag skyldiga att inrätta en visselblåsarfunktion i form av en intern 
rapporteringskanal. Syftet med den interna rapporteringskanalen är att säkerställa en trygg och 
säker kommunikationsväg som möjliggör rapportering av eventuella missförhållanden som 
det finns ett allmänintresse av att de kommer fram. 
  
Visselblåsarfunktionen föreslås omfatta hela Härryda kommunkoncern, vilket innefattar 
kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, välfärdsnämnden, förvaltningen och de kommunala 
bolagen och börja gälla från och med 1 juli 2022. Kommundirektören kommer att besluta om 
riktlinjer för den av kommunstyrelsen beslutade funktionen. 
  
Det är inte tillräckligt att händelsen som rapporteras berör ett missförhållande inom Härryda 
kommunkoncern. Missförhållandet måste också vara av sådan omfattning att det finns ett 
allmänintresse av att informationen kommer fram. 
  
I lagen framgår vilka personer och roller som omfattas och det skydd som lagen ger. Det är 
endast dessa personer och roller som omfattas av lagens skydd vid användande av 
visselblåsarfunktionen. Skyddet gäller även efter att personen har lämnat verksamheten.  
  
Visselblåsarfunktionen kan användas av exempelvis arbetstagare, volontärer och praktikanter 
eller inhyrda arbetstagare. Personkategorier som inte omfattas av riktlinjen enligt 
lagstiftningen är till exempel kommuninvånare, skolelever, brukare, patienter, hyresgäster och 
politiker.  
  
Visselblåsarfunktionen föreslås vara placerad centralt i kommunen och bestå av rollerna 
säkerhetschef, personalchef och kommunjurist. Dessa funktioner ansvarar gemensamt för 
värdering av inkomna anmälningar och beslutar om fortsatt hantering av inkomna ärenden. 
Vid förfall för någon av dessa tjänstepersoner, eller då någon av rollerna inte kan delta i 
handläggningen på grund av att ärendet har sådan anknytning till tjänstepersonen själv att det 
inte är lämpligt, ersätter säkerhetssamordnare, verksamhetsutvecklare på personalfunktionen 
och/eller kommunens andra kommunjurist. I situationer där det finns risk för jäv eller 
anmälan gäller något av särskilt allvarlig art anlitar visselblåsarfunktionen utomstående 
utredare. 
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Visselblåsarfunktionens roller är utsedda för att de är centralt placerade i kommunen, har 
kompetens att ta ställning till inkomna anmälningar, har mandat att självständigt inleda och 
avsluta utredningar samt innehar en oberoende och självständig ställning i organisationen. 
  
Visselblåsarfunktionens ärenden återrapporteras årligen till kommunstyrelsen i anonymiserad 
form. Återrapporteringen ger de förtroendevalda möjlighet till insyn i funktionen samt hur 
organisation och utredningsfunktion fungerat under året. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 20 april 2022 
 Riktlinje för inrapportering av missförhållanden av allmänt intresse i Härryda 

kommun 
  

Förslag till beslut på sammanträdet   
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, beslutar 
att inrätta en visselblåsarfunktion. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att ärendet hänskjuts till 
kommunfullmäktige för beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att ställa Peter Arvidssons förslag om att ärendet 
hänskjuts till kommunfullmäktige för beslut mot att avgöra ärendet idag. Om 
kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag kommer ordföranden fråga om 
kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag. 
  
Kommunstyrelsen godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Peter Arvidssons förslag och avgöra ärendet idag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
avgöra ärendet idag. 
  
Per Vorbergs förslag 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Per Vorbergs förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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§ 248  Dnr 2021KS624 

Redovisning av uppdrag om utvärdering av kommunens 
krisledningsarbete gällande Coronapandemin  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
  
Kommunstyrelsen beslutar att uppdraget om utvärdering av kommunens krisledningsarbete 
gällande Coronapandemin är genomfört och därmed avslutat. 
  

Reservation 
Peter Arvidsson (SD) reserverar sig mot beslutet skriftligt i bilaga 10. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Den 21 oktober 2021 § 371 beslutade kommunstyrelsen att genomföra en utvärdering av 
kommunens krisledningsarbete gällande Coronapandemin. Kommunstyrelsen uppdrog även åt 
förvaltningen att kontakta Kommunforskning i Väst (KFI) gällande uppdraget att genomföra 
utvärderingen. 
  
Under 2022 har Härryda kommun deltagit i forskningsprogrammet KomCo: Kommuner i 
Coronatider. Syftet med forskningsprogrammet har varit att kritiskt utvärdera organisering, 
koordinering och lärande under coronapandemin och att generera ett underlag för ett brett 
lärande kring för kommunsektorn kritiska frågor. Fokus i utvärderingen ligger både på 
traditionella ansvarsfrågor, arbetsdelning och koordinering och på ett framåtsyftande lärande. 
  
Den samlade bedömningen av Härryda kommuns hantering av pandemin baserat på 
självvärderingar, hearingar med utgångspunkt från självvärderingarna och personliga 
intervjuer med företrädare för kommunledningen är att kommunen har hanterat 
konsekvenserna av pandemin väl. I rapporten från KFI beskrivs hur hanteringen varit och 
förklaringar redovisas till varför kommunen lyckats väl. En robust organisationsstruktur, en 
väl fungerande krisledning och kompetens och engagemang hos chefer och medarbetare är 
huvudförklaringar.  
  
Utvärderingen leder fram till ett antal rekommendationer som snarast är uppmaningar till och 
påminnelser om viktiga hänsynstaganden och åtgärder för ytterligare utveckling av styrning, 
organisation och ledning för krishanteringen och för utveckling av verksamheten i den 
kommunala vardagen. 
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Beslutsunderlag  
 Tjänsteskrivelse 23 maj 2022 
 Utvärderingsrapport: Struktur, improvisation och gott omdöme - Härryda kommuns 

hantering av konsekvenserna av coronapandemin 
 Samarbetsavtal mellan Härryda kommun och Kommunforskning i Västsverige som 

avser deltagande i forskningsprogrammet KomCo: Kommuner i Coronatider 
 Bilaga 1 till samarbetsavtal, inbjudan till forskningsprogrammet 
 Kommunstyrelsens beslut 21 oktober 2021 § 371 
 Ordförandeinitiativ om utvärdering av kommunens krisledningsarbete gällande 

Coronapandemin 20 oktober 2021 
  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Per Vorberg (M) föreslår att kommunstyrelsen, i enlighet med förvaltningens förslag, noterar 
informationen samt beslutar att uppdraget om utvärdering av kommunens krisledningsarbete 
gällande Coronapandemin är genomfört och därmed avslutat. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunstyrelsen avslår Per Vorbergs förslag. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Per 
Vorbergs förslag. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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2022-06-09 

RESERVATION kommunstyrelsen i Härryda 2022-06-02, Dnr. KS624 189 

Redovisning av uppdrag om utvärdering av kommunens krisledningsarbete gällande 
Coronapandemin 

Sverigedemokraterna har under en lång tid genom initiativ och motion föreslagit att kommunen på 
riktigt skall utvärdera förvaltningens och politiska styrets hantering av pandemin. När en utvärdering 
till slut blev av var uppdraget så urvattnat att något i sak användbart material för att förbättra 
krisledningsarbetet inte presenterades. Som vi tidigare påpekat har uppdragstagaren 
(Kommunforskning i Väst), som även utfört utvärderingar för flera andra kommuner, presenterat en 
rapport vi inte kan använda för att förbättra arbetet.  Rapporten innehåller flera sakfel och bara vissa 
har fått komma till tals. Viktigt material har inte tagits med och rapporten är inte ens granskad av 
oberoende part. 

SD Härryda har skickat in ett omfattande material med handlingar till Kommunforskning i Väst. Det 
tycks inte ha beaktats över huvud taget. Hade man tagit till sig av materialet hade slutsatserna och 
rekommendationerna sannolikt sett annorlunda ut.  

Rapportförfattarna landar själva i rekommendationen att: 

”Kommunen bör säkerställa en samlad utvärdering av konsekvenserna av pandemin vid en 
tidpunkt längre fram i vilken beslut och åtgärder ställs mot faktiska mått. Även långsiktiga 
konsekvenser av pandemin bör uppmärksammas i sammanhanget.” 

Sverigedemokraterna delar denna uppfattning med avvikelsen att det bör göras skyndsamt. 

För Sverigedemokraterna i Härryda 

Peter Arvidsson 

Bilaga 10 till kommunstyrelsens protokoll 2022-06-02 § 248
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 249  Dnr 2022KS8 

Svar på medborgarförslag om hundrastgård i Rävlanda  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen anser medborgarförslaget besvarat. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 3 mars 2022 § 10 att till kommunstyrelsen remittera 
medborgarförslag om hundrastgård i Rävlanda.  
  
Förslagsställaren lyfter att medborgarna behöver en hundrastgård i Rävlanda. Den 10 februari 
2022 § 63 gav kommunstyrelsen bifall på ett liknande förslag om hundrastgård i Rävlanda. 
Förvaltningen har därmed fått uppdrag att genomföra medborgarförslaget och arbetet med att 
hitta en lämplig plats för upprättandet av en hundrastgård i Rävlanda är påbörjat.  
  
Med anledning av att kommunstyrelsen bifallit det tidigare medborgarförslaget om 
hundrastgård i Rävlanda, samt att förvaltningen påbörjat arbetet gör förvaltningen 
bedömningen att det aktuella medborgarförslaget ska anses besvarat. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 6 maj 2022 
 Medborgarförslag om hundrastgård i Rävlanda 

 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 250  Dnr 2022KS122 

Entledigande samt förordnande av dataskyddsombud för 
kommunstyrelsen  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen entledigar Johan Borre som dataskyddsombud för kommunstyrelsen och 
förordnar Malin Ericsson som nytt dataskyddsombud. 
  
Kommunstyrelsen noterar att Johan Bergström fortsatt är utsedd till dataskyddsombud för 
kommunstyrelsen vid sidan av Malin Ericsson. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Dataskyddsförordningen reglerar att inrättande av dataskyddsombud är obligatoriskt för 
offentliga organ. Dataskyddsombudet utgör en grundsten för möjligheten till efterlevnad av 
dataskyddslagstiftningen. 
  
Härryda kommun ingår sedan 2018 i ett samverkansavtal med Göteborgsregionens 
kommunalförbund (GR) och sju andra kommuner om att gemensamt bära kostnaderna och 
fördela resurserna av två centralt placerade dataskyddsombud (DSO). 
  
Det av kommunstyrelsen tidigare förordnade dataskyddsombudet Johan Borre har avslutat sin 
anställning och Malin Ericsson har anställts som ersättare. Malin Ericsson kommer att arbeta 
tillsammans med tidigare av kommunstyrelsen förordnat dataskyddsombud Johan Bergström. 
Malin Ericsson behöver därmed förordnas som nytt dataskyddsombud för Härryda kommun 
samtidigt som Johan Borre behöver entledigas. 
  

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 5 maj 2022 

 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 251  Dnr 2022KS154 

Redovisning av inkomna planbesked 2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen redovisar inkomna planbesked där prövning pågår. Två planbesked har 
inkommit, 

 28 april 2022, för Bråta 2:9. 
 28 maj 2022, för Bråta 2:135 och Bråta 2:139 samt Bråta 2:155. 

 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 252  Dnr 2022KS24 

Delgivningar 2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen delges följande: 

 Årsredovisning 2021 LSUAB 
 Årsredovisning 2021 Förbo AB 
 Årsredovisning 2021 härryda energi 
 HVAAB Årsredovisning 2021 signerad 2022-03-29 
 Verksamhetsberättelse ÖFS 2021 
 Protokoll Landvetter Södra årsstämma 2022-04-27 
 Styrelseprotokoll HÄRRYDA ENERGI ELHANDEL AB 20220509 
 Årsstämma HÄRRYDA ENERGI ELHANDEL AB 20220509 
 Årsstämma HÄRRYDA ENERGI AB 20220509 
 Gryaab - delårsrapport mars 2022 med måluppföljning m.m 
 Räddningstjänsten - Förslag till ny organisation för Räddningstjänstförbundet 
 Samordningsförbundet Insjöriket - Protokoll styrelsemöte 220429 
 Anteckningar ungdomsråd 9 maj 2022 
 Miljö- och bygglovsnämndens beslut om kulturmiljöprogram för Härryda kommun 

2022-03-29 § 70 
 Protokoll ÖP-utskott 2022-0502 §§ 24-27 
 Protokoll ÖP-utskott 2022-05-16 §§ 28-30 
 Statistiska uppgifter per 2022-03-31 
 Svar angående översyn av Västtrafiks zonindelning och taxor, samt brev till 

kollektivtrafiknämnden gällande översyn 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 253  Dnr 2022KS34 

Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för utbildning, kultur 
och fritid 2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen delges delegationsbeslut från sektorn för utbildning, kultur och fritid. 
Förteckning över anmälda delegationsbeslut, daterad den 23 maj 2022, föreligger. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 254  Dnr 2022KS2 

Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för teknik och 
förvaltningsstöd 2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen delges delegationsbeslut från sektorn för teknik och förvaltningsstöd. 
Förteckning över anmälda delegationsbeslut, daterad den 20 maj 2022, föreligger. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 

83 / 85



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 255  Dnr 2022KS71 

Anmälan av delegationsbeslut från sektorn för samhällsbyggnad 
2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen delges delegationsbeslut från sektorn för samhällsbyggnad. Förteckning 
över anmälda delegationsbeslut, daterad den 18 maj 2022, föreligger. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 

84 / 85



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2022-06-02 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 256  Dnr 2022KS27 

Anmälan av delegationsbeslut från kommunledning och 
funktionerna: Utveckling, Personal, Ekonomi och upphandling 2022  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen delges delegationsbeslut från kommunledning och funktionerna: 
Utveckling, Personal, Ekonomi och upphandling. Förteckning över anmälda 
delegationsbeslut, daterad den 17 maj 2022, föreligger. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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